
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 
förening den 25 februari 2020  i Träffpunkten, Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Sven Boman, Mats Larsson, Janne Olsson, 
Arnstein Snyen Marjala, Gullbritt Thorsell och Hans Åkermark  

Frånvarande: Thomas Erlandsson. 

1. Ordförande Sven Boman öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 132 634 kronor. 

4. Antalet besökare på Hemsidan har sedan föregående styrelsemöte varit 
i genomsnitt knappt 1 000 st. per månad. 

5. Vid föregående styrelsemöte kom vi överens med Hangvar Fiberförening att 

avbryta våra planer på ett samgående.  Vi har i stället överenskommit med 
Comhem att förlänga vårt nuvarande gruppavtal. Avgiften till Comhem kommer 
att höjas med 30 kronor per månad från den 14 juli 2020. 

 
Antal medlemmar/anslutningar är idag 197 st., varav 2 st. saknar 

gruppavtal. Tre st. medlemmar kommer att lämna föreningen när 
avtalsförlängningen träder i kraft. 

6. Föreningens årsmöte hålls lördagen den 14 mars 2020 kl. 13.00 i 
Träffpunktens lokaler i Fårösund.  

Gullbritt har informerat Valberedningen, bokat lokal och annonsering i Media, 
skrivit Kallelse och Dagordning. 
Hasse har lämnat Bokslutshandlingar till revisorn, skickat ut Kallelsen till 

samtliga medlemmar och lagt ut texten på Hemsidan. 
Kallelsen skall annonseras i samhället (Gullbritt) och läggas ut på Facebook 

(Valter). 
Smörgåstårta ska beställas hos Café Maffen (Gullbritt). 
Verksamhetsberättelsen är skriven av Sven. Några ändringar skall göras och 

undertecknas av samtliga. Läggs ut på Hemsidan. 
Verksamhetsplan skall skrivas av Sven. 

Föreslagen budget av Hasse diskuterades och beslutades.  
 
7. Information har kommit från Comhem att bolaget kommer att fusioneras med 

Tele2 Sverige AB i maj 2020. Vår nya avtalspart kommer att bli Tele2.  
 

8. Sven Boman avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

  

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Sven Boman/Ordf.  


